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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till försvarsminister Peter Hultqvist (S)

2021/22:1310 Leverans av Artemis

Marinen ska med ytstridsfartyg, ubåtar samt amfibie-, minkrigs-, underhålls- 
och sjöinformationsförband vidmakthålla förmågan till kvalificerad ytstrid, 
undervattensstrid och amfibiestrid. Förmåga till sjöminering, minröjning och 
spridning av logistikresurserna har betydelse såväl för marinstridskrafterna som 
för den civila sjöfarten. Men vårt nya signalspaningsfartyg är kraftigt försenat, 
då Artemis skulle ha levererats under 2020. 

För ett år sedan frågade jag försvarsministern gällande tidsplanen för Artemis 
och fick till svar att det är Försvarets materielverk som, i egenskap av avtalspart 
gentemot Saab Kockums, har att analysera genomförbarheten och göra en 
bedömning av leveranstidpunkt. I det allvarliga oroliga säkerhetsläget i vår 
omvärld understryks ytterligare vikten av goda underrättelser. Tiden går och vi 
behöver verkligen ha kontroll på planering för ett starkt försvar.

Med anledning av detta vill jag fråga försvarsminister Peter Hultqvist:

 

När kan vi se en leverans av Artemis, och har ministern gjort några insatser för 
att säkerställa leveransdatum?

………………………………………

Alexandra Anstrell (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2022-03-18
Besvaras senast
2022-03-30 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Lena Lindbäck


